

聖地牙哥北郡中文學校  
二零一八年三月三十一日

老師：  
班級：

## 第二十四週 學校聯絡事項

- 一. 請填寫新學年就學意向調查表 (每位學生均需填寫一份), 以方便學校安排新學年的班級和老師。  
<https://goo.gl/forms/zUYlwHGw4ghBERF82> 或至學校網頁 <http://northcountychineseschool.org/> 查看詳情及表格連結。
- 二. 4/7 不上課, 放春假。
- 三. 4/8 學分四文化課將在文教中心舉行, 細節請洽班級老師。
- 四. 4/14 將舉行學分班統一口試, 請同學們儘早準備。
- 五. 2018-19 AP 中文班說明會將於 4/21 11am-12pm於 #702 教室舉行。
- 六. 4/21 將於各班舉行班級認詞 / 認識成語比賽, 請同學們儘早準備。
- 七. 請這學年已經服務過的家長到辦公室領取禮卡退費。班爸班媽的禮卡退費將於 4/28 再一起領取。
- 八. 請同學們尊重並愛惜 BMMS 的財產資源。下課時間不要玩學校的公物, 例如掃把、垃圾桶。
- 九. 南加聯合會主辦青少年文化夏令營, 報名詳請到網站查詢: <http://summercamp.scccs.net/>
- 十. 台灣暑期夏令營活動已經開始報名。暑假到台灣學習中文營隊的名額各有 60 名, 環島遊的名額則有 15 0 名, 請大家把握時間, 儘早報名。下載報名表及活動須知, 可上紐約救國團之友會網頁 <http://www.NYChineseYouth.org>
- 十一. 學分班 (和普通班) 插班跳級考試將於 4/21/2018, 12:30~1:30pm 於 # 706 教室舉行, 報名時間: 3/24 (8pm 開始接受報名) ~ 4/14 (8pm 截止), 學分班報名費用為 \$20; 普通班插班考試費用為 \$10 (non-refundable)。考試當天恕不接受當場報名。請至學校網頁查看報名連結及詳情。
- 十二. AP 入學考試將於 4/29 舉行, 報名日期: 4/1 ~ 4/22, 費用為 \$20 (non-refundable)。考試當天恕不接受當場報名。請至學校網頁查看報名連結及詳情。考試日期: 4/29, 星期日, 考試地點: SDCCA Learning Center, [9888 Carroll Centre Rd.](http://www.sdcca.org), Suite #122, San Diego, CA 92126。
- 十三. 本學年度結業典禮將於 5/19, 下午 1~4pm (預演時間暫定 11am~1pm) 於 Canyon Crest Academy 舉行。
- 十四. 亞裔優秀高中生市長獎申請已於即日起開始接受申請, 詳情請參考下面網頁: <http://www.acasandiego.org/2018-api-student-mayoral-award.html?from=singlemessage>
- 十五. 南加州中文學校聯合會主辦的春季學術比賽 (演講、朗誦 (個人及團體組)、經典背誦) 將於 4/1-4/23 接受報名, 比賽日期: 星期日, 5/6 上午於 Arcadia High School。報名請洽辦公室 (#703) 或電郵 <[Cont est @NorthCountyChineseSchool.org](mailto:Cont est @NorthCountyChineseSchool.org)>, 比賽辦法及題目, 請至 <http://scccs.net/event s/event 42/ SpringCont est / SpringCont est Min. ht m> 查詢。

學生姓名 (Student Name): \_\_\_\_\_

家長簽名 (Parent Signature): \_\_\_\_\_

**Weekly Bulletin:**

**3/31/2018**

1. Please fill out the 2018-19 registration survey at <https://goo.gl/forms/zUYIwHGw4ghBERF82> , one student per survey, or go to school web site <http://northcountychineseschool.org/> for link.
2. No school on 4/7(Spring Break).
3. 4/8 Credit 4 Culture Class at SDCCA Learning Center 1-5PM.
4. The Credit Class oral test will be on 4/14. Please remind your students to prepare in advance.
5. 2018-19 AP Chinese Information Meeting will be held on 4/21, Saturday, 11am-12pm Classroom #702.
6. The Chinese phrases / idioms Recognition Contest will be held on 4/21 in each class, please remind your students to prepare in advance.
7. For parents who already volunteered at least once starting from beginning of the school year, please stop by PTA to pick up your gift card refund. Room parents' gift card refund will be given out on 4/28/2018.
8. Students need to respect BMMS property resources, please take care of public facilities.
9. SCCCS Summer Camp is accepting online enrollment. For more information please check <http://summercamp.scccs.net/>
10. Taiwan Summer Camp for youth is open for registration. For more information please go to <http://www.NYChineseYouth.org>.
11. Credit Class and Regular Class Placement Test Date: Saturday, April 21 12:30-1:30pm in room 706. Registration placement test period 3/24 8:00pm – 4/14 8:00pm. Credit class placement fee \$20, regular class placement fee \$10(non-refundable). Please visit <http://www.northcountychineseschool.org> for information. Sorry, NO walk-in on the test day.
12. AP Chinese Placement Test Date & Time: Sunday, April 29 at SDCCA Learning Center, [9888 Carroll Centre Rd.](#), Suite #122, San Diego, CA 92126. Registration AP Chinese placement test period 4/1-4/22, AP Chinese Placement Test fee is \$20 (non-refundable). Please visit <http://www.northcountychineseschool.org> for information. Sorry, NO walk-in on the test day.
13. The End-of-Year ceremony will be held at Canyon Crest Academy this year on 5/19/2018, 1~4pm (rehearsal time 11am~1pm).
14. The 2018 San Diego Outstanding API Student Mayoral Award application has started, please see below link for details: <http://www.acasandiego.org/2018-api-student-mayoral-award.html?from=singlemessage>
15. The Spring Academic Contests (speech, poetry recital, classic recitation) hosted by Southern California Council of Chinese School (SCCCS) will accept registration from 4/1 to 4/23. The contest day is on Sunday morning, 5/6 at Arcadia High School. Please contact school office (#703) or email to [Contest@NorthCountyChineseSchool.org](mailto:Contest@NorthCountyChineseSchool.org) for registration. Please visit <http://scccs.net/events/event42/SpringContest/SpringContestMain.htm> for details.

學生姓名 (Student Name): \_\_\_\_\_

家長簽名 (Parent Signature): \_\_\_\_\_